

And, at three quarters past nine o'clock at night, Mr. Speaker adjourned the House, for want of a Quorum.

Et à neuf heures et trois quarts du Soir, Mr. l'Orateur a ajourné la Chambre faute de Quorum.

Tuesday, 3^d March, 1818.

Mardi, 3^e. Mars, 1818.

MR. Taschereau, seconded by Mr. M^cCord, moved to resolve, that by reason of the great accumulation of public and private business in this House, it shall not, after the present Session, be the duty of any of the Officers of this House, to prepare, translate or copy Private Bills, Petitions, or any other writings of a private nature, unless in pursuance of some order, alteration or amendment in the same, or in the due progress thereof through this House.

On motion of Mr. Viger, seconded by Mr. Vanfelson,

Ordered, That the consideration of Mr. Taschereau's motion be postponed 'till Monday next.

On motion of Mr. Viger, seconded by Mr. Lagueux, *Ordered*, That the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of the Ladies of the Hôtel-Dieu of Quebec, be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. Vanfelson, seconded by Mr. Huot, *Ordered*, That the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of the Commissioners for Insane Persons and Foundlings, be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. Viger, seconded by Mr. Blouin, *Ordered*, That the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of the Prothonotaries of the Court of King's Bench for the District of Montreal, be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, upon Friday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. Cuvillier, seconded by Mr. Vanfelson,

Ordered, That the Report of the Special Committee on the Petitions of the Agricultural Societies of Quebec and Montreal, be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, upon Friday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. Allsopp, seconded by Mr. Taschereau,

Ordered, That the Order of the Day, for the House in Committee, on the Bill to facilitate the recovery of small debts in certain parts of this Province, and on the Report of the Special Committee thereon, which was lost by the adjournment of the House on the twenty-seventh February last, be revived.

Resolved, That this House will, upon Saturday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Bill and Report.

On motion of Mr. Languedoc, seconded by Mr. Robitaille,

Ordered, That the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of the Justices of the Peace of the District of Quebec, relating to the Bridge over the River St. Charles, be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, upon Saturday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. Fournier, seconded by Mr. Huot, *Ordered*, That the Order of the Day, for the second reading of the Bill concerning Land Surveyors, which was

MR. Taschereau a proposé de résoudre, secondé par Mr. M^cCord, Qu'à raison du grand nombre d'Affaires Publiques et Privées dans cette Chambre, il ne sera pas du devoir d'aucun des Officiers de cette Chambre, après la présente Session, de préparer, traduire, ou copier des Bills privés ou des Pétitions privées, ou aucun autre écrit d'une nature privée, à moins que ce ne soit en vertu de quelque ordre, changement ou amendement dans iceux, ou durant les progrès d'iceux dans la Chambre.

Sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr. Vanfelson,

Ordonné, Que la considération de la motion de Mr. Taschereau soit remise à Lundi prochain.

Sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr. Lagueux, *Ordonné*, Que le Rapport du Comité Spécial auquel a été référée la Pétition des Dames de l'Hôtel-Dieu de Québec soit référé à un Comité Spécial de toute la Chambre.

Résolu, Que demain cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. Vanfelson, secondé par Mr. Huot, *Ordonné*, Que le Rapport du Comité Spécial auquel a été référée la Pétition des Commissaires pour les personnes dérangées dans leur Esprit et les Enfants trouvés, soit référé à un Comité de toute la Chambre.

Résolu, Que demain cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr. Blouin, *Ordonné*, Que le Rapport du Comité Spécial auquel a été référée la Pétition des Prothonotaires de la Cour du Banc du Roi pour le District de Montréal, soit référé à un Comité de toute la Chambre.

Résolu, Que, Vendredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. Cuvillier, secondé par Mr. Vanfelson,

Ordonné, Que le Rapport du Comité Spécial sur les Pétitions, des Sociétés d'Agriculture de Québec et de Montréal, soit référé à un Comité de toute la Chambre.

Résolu, Que, Vendredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. Allsopp, secondé par Mr. Taschereau,

Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Bill pour faciliter le recouvrement des petites Dettes dans certaines parties de cette Province, et sur le Rapport du Comité sur icelui, qui a été perdu par l'ajournement de cette Chambre, le vingt-sept l'évrier dernier, soit rétabli.

Résolu, Que, Samedi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill et le Rapport.

Sur Motion de Mr. Languedoc, secondé par Mr. Robitaille,

Ordonné, Que le Rapport du Comité Spécial auquel a été référée la Pétition des Juges de Paix du District de Québec, relativement au Pont sur la Rivière Saint Charles, soit référé à un Comité de toute la Chambre.

Résolu, Que, Samedi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport,

Sur Motion de Mr. Fournier, secondé par Mr. Huot, *Ordonné*, Que l'Ordre du jour pour la seconde lecture du Bill, concernant les Arpenteurs, perdu par l'ajournement

Le Rapport sur la Pétition de l'Hôtel-Dieu référé.

Le Rapport sur la Pétition des Commissaires pour les Insensés, &c. référé.

Le Rapport sur les Pétitions des Prothonotaires de Montréal référé.

Le Rapport sur les Pétitions des Sociétés d'Agriculture référé.

Le Rapport sur la Pétition concernant le Pont de Scott référé.

L'ordre du jour pour la seconde lecture du Bill des Arpenteurs rétabli.